



# COURT BOROUGH





GRAND COURT 00S 1-7 005568 69995

**BARREDA DECODE** 4-7 005528 **74**<sup>998</sup>



À la croisée du sport et de la mode, cette chaussure revisite les codes classiques du basketball pour en faire une pièce forte, à porter aussi bien avec un jean qu'un pantalon plus habillé. Un essentiel pour les jeunes qui aiment affirmer leur style à chaque pas.

At the crossroads of sport and fashion, this shoe revisits the classic codes of basketball to make a strong piece, to be worn with jeans or dressier pants, an essential for young people who like to assert their style at every step.



**COURT BOROUGH 2 LOW** 

11-13

6999\$



À PARTIR DE/FROM 7499\$



COURT BOROUGH 2 LOW 4-7 713350 7499\$





5-10 713351

12499\$

**RUN 705** 2.0 6-11 005559 9499\$

3.0

5-10

005537 **99<sup>99\$</sup>** 

new balance

520 V9 6-11

165553 9999\$



**COURT VISION LOW** 

5-10 713169 10499\$



contemporary allure with

effortless comfort.





# VL COURT 3.0 005537



# **GRAND COURT ALPHA**

7-13 005439 9999\$



**COURT ROYALE 2 MID** 

713404 9999\$



**GO WALK GLIDE STEP 2.0** 

891600 11999\$



# **ROGUE 5**

734570 10499\$



## 520 V9 7-13

165502 **99<sup>99\$</sup>** 



**SKECHERS** 

**FLEX-GROW BOLT** 

SKECHERS.

5-10

57<sup>99\$</sup>

891407

# Production of the control of the con

# new balance

Parfaite pour injecter une dose d'énergie dans une tenue minimaliste, cette chaussure s'adresse à celles et ceux qui aiment afficher leur style sans compromis. Une pièce forte qui conjugue mode et mouvement, à porter aussi bien au parc qu'au gymnase.

Perfect for injecting a dose of energy into a minimalist outfit, this shoe is for those who like to show their style without compromise. A strong piece that combines fashion and movement, to be worn in the park as well as at the aym.



UNICORN CHARMER 5-10 891578 59998



**ETERNAL HEART LIGHTS** 

11-3 891520 **69<sup>99\$</sup>** 





POWER JAMS FRIENDS 11-3

891517 **62<sup>99\$</sup>** 







FRESH FOAM 625 11-3 165508

7999\$



FRESH FOAM 625 4-7 165508 84<sup>99\$</sup>



HUSTE

Pensée pour bouger, mais taillée pour impressionner, cette chaussure s'intègre parfaitement à une garde-robe urbaine où performance et style vont de pair. Une pièce forte qui affirme ton rythme et ta personnalité.

Designed to move, but built to impress, this shoe is the perfect addition to an urban wardrobe where performance and style go hand in hand. A strong piece that asserts your rhythm and personality.



ENFANTS 13-3 / 4-7

À PARTIR DE/FROM 6499\$



# **LOCKDOWN 7 LOW**

HOMMES 7-13





## **CROSS EM UP SELECT**

**ENFANTS 1-7** 

8499\$

**EVERYDAY CUSHION CREW** 

XS-XL 713067 21<sup>99\$</sup>

ENFANTS 11-3 / 4-7 À PARTIR DE/FROM 6999\$

# ELEMENIAL



Compact mais pratique, ce sac à dos offre suffisamment d'espace pour transporter l'essentiel avec aisance, que ce soit pour l'école, le sport ou les journées bien remplies

Compact yet practical, this backpack offers enough space to carry the essentials with ease, whether for school, sport or busy days.



COOL STUDENT
163001
7499\$



BIG STUDENT
163002
69<sup>99\$</sup>



ÉTUI DOUBLE
163006
1999\$



BOÎTE À LUNCH SUPER SNACK 163450







BOÎTE À LUNCH SCRIMMAGE 3 734352 HUSTLE SPORT 6
734577
5499\$











Prépare la rentrée... ET ÉCONOMISE!

Obtiens une carte promo de 20\$ ou 40\$.\*

Get ready for back-to-school... and save! Receive a \$20 or \$40 promo card!



Recevez une carte-cadeau de 20\$ pour tout achat de 125\$ et plus (avant taxes) et une carte-cadeau de 40\$ pour tout achat de 200\$ et plus (avant taxes). Offre valable en magasin, pour une durée limitée! Les rabais s'appliquent du 4 septembre au 6 octobre 2025. Le rabais ne peut être jumelé à la carte fidélité. Pour appliquer le rabais de la carte de 20\$, il faut effectuer un achat minimum de 50\$ avant les taxes. Pour appliquer le rabais de la carte de 40\$, il faut effectuer un achat minimum de 200\$ avant les taxes.

Receive a \$20 gift card with any purchase of \$125 or more (before taxes), and a \$40 gift card with any purchase of \$200 or more (before taxes). Offer valid in-store for a limited time only! Discounts apply from September 4 to October 6, 2025. This o er cannot be combined with the loyalty card. To redeem the \$20 card, a minimum purchase of \$50 before taxes is required. To redeem the \$40 card, a minimum purchase of \$200 before taxes is required.